







This shower curtain rod can be installed: 本浴簾桿產品可依使用需求組合成下列形狀:

1. U-shape (99cm x 114cm Max): 3 x rods & 2 x 90°bends

四方U型(最大範圍99公分x114公分)需要使用三支直管浴簾桿和二支 90度彎管.

2. L-shape (99cm x 99cm Max): 2 x rods & 1 x 90° bend

四方L型(最大範圍99公分x99公分)需要使用二支直管浴簾桿和一支90度彎管.

3. Long L-shape (99cm x 183cm Max): 3 x rods & 1 x 90°bend 長條 L 型 (最大範圍99公分×183公分)需要使用三支直管浴簾桿和一支90度彎管.

4. Straight-shape (252cm Max): 3 x rods

直線型(最長長度252公分)需要使用三支直管浴簾桿.

NOTE: Do not cut rods on jointing end.

注意:如需裁剪管子,請勿裁切要插入浴簾桿接頭的一端。

## **INSTALLATION GUIDE**

## SHOWER CURTAIN ROD

浴簾桿組安裝說明

- Determine exact dimensions and shape, joint Rods together using Straight Joints as fig #1. Lubricate with liquid soap to easy assembly if required. Rods can be cut to desired length before assembly where only cut Wall Bracket ends. 决定正確的尺寸和形狀後,使用浴簾桿接頭組合直管浴簾桿和90度彎管.如圖示 1. 如有需要可使用肥皂水使之潤滑,容易組裝, 在組裝之前,可依所須要 的長度在銜接牆壁固定座的一端, 裁切成須要的長度.
- 2. Measure and mark the drill hole position of Wall Brackets, drill holes using 6 mm drill-bit and insert Plastic Anchors flush to the wall, fix Wall Brackets with Screws provided as fig #2.

測量並在預定安裝的牆壁固定座的位置畫上記號, 使用 6 mm鑽頭鑽孔, 崁入塑膠塞並使之齊平於牆面, 然後以隨附的螺絲鎖緊牆壁固定座於牆面上.如圖示 2.

Position Ceiling Support Rod U bends hook into Straight Joints, measure distance to the ceiling and cut Ceiling Support Rod to length, then push the cutting ends into Ceiling Rod Inserts and secure by tighten the Set-Screw on the Ceiling Rod Inserts. Ensure Ceiling Support Rod is in vertical to the ceiling, mark position and secure Ceiling Support Bracket in place with Screw (using the Cavity Wall Plug supplied if required), then locate the Ceiling Rod Insert into the Ceiling Support Bracket and secure by tighten the **Set-Screw** on **Ceiling Support Bracket** as  $\operatorname{fig} \# 3$ .

NOTE: Ensuring that the Set-Screw on Ceiling Support Bracket engages the recess on the Ceiling Rod Inserts.

將天花板吊桿U型勾, 勾入浴簾桿接頭中孔, 測量到天花板的距離切除. 天花板吊桿多餘的長度, 將天花板吊桿切斷的一端插入天花板吊桿塞頭, 並鎖緊固定側面埋頭螺絲. 確認天花板吊桿垂直於天花板後, 在該位置作上記號. 然後, 將天花板固定座用螺絲固定於同一位置. (如有必要請使用 塑膠固定錨固定) 最後將天花板吊桿上的天花板吊桿固定塞頭塞入天花板固定座,並鎖緊天花板固定座側邊的埋頭螺絲,如圖示 3. 注意: 天花板固 定座的埋頭螺絲確實被鎖進天花板吊桿固定塞頭的凹槽內.

Fix **Hooks** with shower curtain first and clip them onto the finished **Rod** for use.

先安装掛勾在浴簾上, 再將掛勾另一端勾在安裝完成的浴簾桿上, 即完成安裝程序.

## **FIXING CONTENTS**

組配件內容 **@ Plastic** © Cavity ①Screw× 4 @ Ceiling @ **Rod** × 3 ⊚ 90°Bend 2 © Set **Wall Plug** Anchor 直管浴簾桿 90度彎管 Screw × 8 螺絲 Support Rod  $\times$  2 塑膠固定錨 📆 翅膠塞 埋頭螺絲 天花板吊桿 ① Ceiling Support ® x 12 ① Straight **①Celling Rod** ® Wall Bracket x2 Hexagon (h) Hook Joint Bracket ×2 Insert × 2 天花板吊桿 掛幻 Key × 1 天花板固定座 浴簾桿接頭 六角板手 固定塞頭